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Før opstarten af vores generalforsamling, konkludere Kim Kokholm helt korrekt, at der ikke var de fornødne 

informationer i indkaldelse til generalforsamlingen (regnskab var ikke sendt ud til godkendelse). 

Det blev derfor besluttet at gennemføre mødet, men at udelade punkt 3 og punkt 5.  Bestyrelsen indkalder 

snarest til en ny generelforsamling for svømning, så førnævnte punkter kan gennemgås og godkendes. 

 Bestyrelsen beklager ovenstående fejl. 

Fremmøde: 18 personer, som alle var stemmeberigtiget. 

Punkt 1) Valg af dirigent og referent 

Kim Kokholm blev valgt til dirigent og John Enevoldsen til referent. 

 

Punkt 2) Bestyrelsen beretning for det forløbne år 

Formanden: 

• Godt og positivt år 

• Godt med et stævneudvalg / stor hjælp 

• DU-stævne var en stor succes med mange deltagere /  godt stævneområde 

• TRI stævne en mindre succes pga. sammenfald af flere stævner, lille overskud 

• Klubben har nået en fornuftig størrelse 

• Svømning fungerer optimalt 

• Krydstræning med Morten Finger fungerede ikke og blev stoppet 

• Løb fungerer fint med atletikklubben 

• Højt niveau til stævnerne, gode personlige forbedringer 

• For få personer i bestyrelsen, flere ønskes   

•  Problemer med regnskabsafslutning / Linda knokler på !   

 

Punkt 3) Forelæggelse af regnskabet  for det forløbne år til godkendelse 

Udskydes til næste generelforsamling som afholdes i nær fremtid. 

 

4) Fastlæggelse af kontingent 

Vedtaget af det forsat er kr. 1.000,00 per år for voksne, kr. 700,00 per år for ungdom. 
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5) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år 

Udskydes til næste generelforsamling som afholdes i nær fremtid. 

 

6) Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag til behandling. 

 

7) Valg af formand i lige år 

Torben Karlshøj genvalgt uden modkandidater.  

 

8) Valg af kasserer i ulige år 

Ingen på valg. 

 

9) Valg af sekretær i ulige år 

Ingen på valg (John Enevoldsen var tidligere suppleant, og varetager nu denne position) 

(blev dog valgt under mødet, men dette skal kun ske i ulige år !!! ) 

 

10) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, 1 i lige år og en i ulige år 

Jack Classen blev valgt uden modkandidater. 

 

11) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  

Christina Kruse Oehlenschlaeger og Michael Boesen Holm blev valgt uden modkandidater. Vil blive 

indkaldt på skift til bestyrelsesmøderne. 
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12) Valg af kritisk revisor og kritisk revisorsuppleant  

Kim Kokholm blev valgt som Kritisk revisor og Palle Sunddal som revisorsuppleant, begge uden 

modkandidater. 

 

13) Eventuelt  

Michael Boesen Holm ønskede en opdatering om vores stævne på Stevns, formanden tog ordet. Emner 

såsom parkering, trøjer, medaljer, dunke, kaffe/kage, erfaringer fra lignende stævner, toiletter blev snakket 

igennem. Stævneudvalget mødes d. 10. februar og forsætter arbejdet med at planlægge stævnet, og husk 

at gode ideer altid er velkomne. Løs snak om overskud / forventninger til overskud fra det komne stævne 

på Stevns. Budget fremlægges eventuelt til kommende generelforsamling. 

Betina Stubberup startede snakken om antal stævner per år som klubben ”vil” arrangere. Efter en tur rundt 

om bordet, blev konklusionen at dette bør tages op igen mht. år 2015. Forslag om differentieret 

kontingentbetaling (lovligt fravalg som hjælper) blev fremlagt.  

Kim Kokholm ønskede flere meldte sig som hjælpere til DU-stævne d. 27. april. 

Kim Kokholm nævnte uoverensstemmelser i vores vedtægter, som bestyrelse herefter kigger på. 

  

Mvh. Bestyrelsen  

 

 

 

   

 

 

 


